

# Protokoll

---

Styrelsemöte 2017-11-06

Plats: Östra Real

Närvarande: Samtliga i Styrelsen för Läroverksfejden

## 1. Mötets öppnande

Dustin förklarade mötet öppnat klockan 18.30

## 2. Val av justerare

Mötet valde Gelila till mötesjusterare

## 3. Ledamotsrunda

## 4. Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

Att godkänna dagordningen i sin helhet.

## 5. Föregående protokoll

Mötet beslutade

Att godkänna föregående protokoll i sin helhet.

## 6. Rapportering

**6.1** Idrottsansvarig ska ha fortsatt ha kontakt med idrottsförvaltningen ang. Zinkensdamms IP

Ansvariga för Idrotten meddelade att de kommer att ringa till idrottsförvaltningen under dagen imorgon

## 7. Informations- och beslutspunkter

### 7.1 Idrott

#### 7.1.1 Zinkensdamms IP

Behandlades under punkt 6.1

#### 7.1.2 Övrigt

Mötet diskuterade att ha innebandy som del av Deltävling med fokus på Idrott.

Mötet beslutade

Att samtliga skolrepresentanter ska kolla upp intresset för delmomentet, samt vilka skolor som har ett officiellt/inofficiellt lag.

### 7.2 Estetik

Kolla upp jury och konfrnsier

Mötet beslutade

Att kolla upp vilka förutsättningar det finns att ha matlagning på etstiken.

#### 7.2.1 Övrigt

### 7.3 Allmänbildning

Punkten lämnades obehandlad.

## 7.3.1 Övrigt

## 7.4 Retorik

### 7.4.1 Övrigt

## 7.5 Sponsorer

### 7.5.1 KG Parents

Bordläggs

### 7.5.2 Studybuddy

Gelila berättade om vad som hänt med Studybuddy.

Studybuddy har inte hunnit haft ett internt möte ännu.

### 7.5.3 Övrigt

Gelila har en mailconvo med Red Bull. Möte kommer antagligen att bokas.

## 7.6 PR

### 7.6.1 Cision newsroom

### 7.6.2 Lokalmedia

Mötet diskuterade B-lokalradio, Mitt i, elevkårers sociala media, skoltidningar och lokala podcaster.

### 7.6.3 Övrigt

## 7.7 Ekonomi

### 7.7.1 Rambudget

Mötet blev av Albin informerade om status för rambudgeten.

## 7.8 Samarbetsavtal

Dustin förklarade ändringar i samarbetsavtalet.

Mötet beslutade

Att bifalla Dustins förslag till ändringar i samarbetsavtalet.

## 7.9 Projektgrupper

### 7.9.1 Funktionärsansvariga

Mötet pratade om situationen kring funktionärsansvariga.

## 7.10 Styrelsetröjor

Punkten bordlades.

## 7.11 Lösenordsbyte

Mötet beslutade

Att bifalla förslaget.

## 7.12 Biljettsystem

Mötet beslutade

Att bifalla förslaget.



## Protokoll

**7.13 Grafisk profil**  
Mötet beslutade  
Att bifalla förslaget.

**7.14 Hemsidan**  
Mötet beslutade  
Att Alpha ska kontakta ägaren av "lvf.se".

**7.15 Fest**  
**7.15.1** Mötet blev informerade hur läget ser ut kring kontakten med Skolfest

**8. Övriga frågor och idéer**  
Mötet diskuterade plats som Allmänbildningen ska ske på. Att deltävlingen ska ske i Östra Reals aula var huvudfokus i diskussionen.

### **9. Till nästa mötestillfälle**

### **10. Nästa mötestillfälle**

Nästa möte sker på Kungsholmens Gymnasium den 13e november 2017 klockan 17.15

### **11. Mötets avslutande**

Dustin förklarade mötet avslutat